

# Joshua White

## Photographic survey of the American yard

*[www.joshuawhitephotography.com](http://www.joshuawhitephotography.com)*

This series started as an exploration of the plants, insects, and animals found in my immediate area. I am using my iPhone to capture these images, and all the editing takes place on the phone. I'm not sure if that is important yet, or if it will remain a parameter of the project. Originally these images seemed like a diversion from my greater body of work dealing with memory and loss, but now it seems, as always seems to be the case, they fit right in.

My mother tells me I used to lie on my stomach and watch ants in the grass. I also remember catching June bugs off of her wild roses in a styrofoam cup. And I remember finding box turtles, and waiting to hear the cicadas come out in summer, and getting tobacco juice from a grasshopper on my fingers, and catching lightning bugs in a pickle jar.

My hope is these images make you think on those times, too.

Cette série a commencé comme une exploration des plantes, insectes et animaux trouvés dans mon environnement immédiat. J'utilise mon iPhone pour capturer ces images et tout le travail d'édition se fait sur le téléphone. Je ne sais pas encore si c'est important ou si cela restera un des paramètres associés au projet. A l'origine, ces images semblaient comme une diversion dans mon vaste périmètre de travail traitant de la mémoire et de la perte, mais maintenant il me semble, comme c'est souvent le cas, qu'elles s'y intègrent parfaitement. Ma mère me dit que j'avais l'habitude de m'allonger sur le ventre à regarder les fourmis dans l'herbe. Je me rappelle également quand j'enlevais les hannetons de ses rosiers sauvages pour les mettre dans un gobelet en plastique. Et je me souviens aussi d'avoir trouvé une tortue ; et d'avoir attendu le moment où sortent les cigales pour chanter en été ; et que les sauterelles me laissaient des traces de jus de tabac sur les doigts ; et que j'attrapais des lucioles dans un bocal à cornichons.

J'espère que ces images vous feront penser, vous aussi, à ces moments-là.



















